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Enkel fråga  

till utbildningsnämndens ordförande Willy Vittala (M) 

 

 

 

 

Angående planerade nedläggningar av förskolor 

 

Den 27 maj föreslås utbildningsnämnden besluta om nedläggning av ett 

antal förskolor: Hjorten i Tumba, Blåsippan i Norsborg och – fram till 

nyligen – Römossen i Tullinge. Den styrande minoriteten har dock 

backat vad gäller Römossen. I stället för omedelbart beslut om 

nedläggning ska ”hela förskolestrukturen i Tullinge ses över” i syfte att 

minska antalet tomma förskoleplatser i Tullinge. I Mitt i Botkyrka säger 

Willy Vittala att ”vi måste uttömma alla möjligheter innan vi fattar ett 

beslut”. 

 

Det är klokt att ”uttömma alla möjligheter” innan man fattar beslut som 

innebär stora negativa konsekvenser för barn och föräldrar, men man 

frågar sig samtidigt varför några sådana utredningar tydligen inte behövs 

i Tumba eller Norsborg. 

 

Värt att nämna i sammanhanget är att Römossen i januari var överbelagd 

med 75 barn på 72 platser och att Hjorten och Blåsippan bara hade ett 

fåtal tomma platser. 

 

Mot bakgrund av detta vill jag därför ställa följande fråga: 

 

Är du beredd att dra tillbaka nedläggningsförslagen gällande Hjorten och 

Blåsippan för att genomföra motsvarande analys för Tumba och 

Norsborg? 

 

 

Bekir Uzunel (V) 

 

 

 


